

SAMFÄLLIGHETSFÖRENINGEN APOLLOFJÄRILEN



STYRELSEPROTOKOLL #2, 2025-04-03

Närvarande:

Curt Andersson	x	Linn jakobsson	x	Ingela Nilsson	x
Fredrik Pettersson	x	Emilian Atanasiu	x	Jessica Lundborg	x
Carl-Albert Carlstein	x	Johan Eng	x		

Dagordning

§1. Mötets öppnande, fastställande av dagordning

Ordföranden hälsar alla välkomna, öppnar mötet och fastställer dagordning

§2. Föregående mötets protokoll

Godkändes efter genomgång

§3 Ekonomi och energi

3.1 Uppföljning av ekonomi-energi

Enligt budget, noggrannare utvärdering sker vid nästa möte.

3.2 Arvodering styrelse, revisorer och vaktmästare enligt årsmötesbeslut (KPI index)

Årsstämman beslutade om höjning på 3% enligt KPI index.

3.3 Ersättning för kostnader vid styrelsemöte

Ersättning utgår med 1000kr/per möte till den som inhyser styrelsemötet.

3.4 Arvodering övriga uppdrag

Sätts till 160kr/timme.

4 Ansvarsområden fördelade inom styrelse

Curt Andersson – Daglig skötsel samt UC och kulvertsystem

Linn Jacobsson – Information nyinflyttade, lekplatser/bollplan samt uthyrning bord etc.

Johan Eng – Kabel-tv och bredband, hemsidan, avläsning laddboxar samt övrigt fördelade uppdrag.

Fredrik Pettersson – Lekplatser/bollplan samt övrigt fördelade uppdrag

Carl-Albert Carlstein – Avläsning vatten/energi.

§5. Arbetsfrågor

5.1 Projekt fastighetsnära insamling hushållssopor

Byggstart kommer ske v17 och tar ca 1-2 veckor att slutföra. Beräknas ta i bruk under maj/juni månad och efter detta kommer belysning m.m. monteras i efterhand.

5.2 Upprustning lekplats västra sidan

Linn, Jessica och Ingela får i uppdrag och kontrollera ritningen och fortskrida så vi kan återkomma till upprustningen av lekplatsen.

5.3 Inspektion hustak

Hustaken skall inspekteras och Linn hämtar in offert.

5.4 Målning av garage västra sidan

Målningen kommer ske under året utav vaktmästarna samt hjälp utav Curt.

5.5 Slamsugning dagvattenbrunnar

Kommer beställa slamsugning efter sommaren.

§6 Årsmötes frågor

6.1 Bilkörning och parkering inom området

Större gupp har lagts ut och fördelats om där problemet är som störst.

6.2 Kondens i tak garage nr 12

Ventil skall monteras samt att den som nyttjar garaget fått tips om åtgärd.

q

§7. Skötsel av området

7.1 Sopning av isgrus

Sopningen har skett under v14 med väldigt fint resultat

7.2 Städdag lördag 26 april

Städdag sker under lördagen 26/4 med start kl 09.00, städledarna kommer med mer information.

7.3 Ansvariga städledare

Samma som tidigare, oförändrat.

7.4 Ansvariga för gräsklippning allmänna ytor

Ingen förändring.

7.5 Plantering häck infart östra sidan (Liguster) (Ligustrum ovalifolium)

Ett träd som ser illa ut skall tas bort samt ny häck planteras. Johan ansvarig för projektet samt vattning.

§8. Övriga frågor

Inväntar underlag från techem för ny sändare till vatten/energi avläsning så detta kan ske digitalt.

§9. Nästa möte

Satt till 15/5 kl 18.30 hos Ingela

§10 Mötets avslutande

Ordföranden tackar för mötet och avslutar

Vid protokoll 3/4-25

Fredrik Pettersson, Sekr



Curt Andersson, Ordf.

